
Kære alle Blixen 20 medlemmer 

 

Først og fremmest tak til de 43 fremmødte til vores ordinære Generalforsamling i Blixen-20 
d. 21. februar 2023. 

 

DAGSORDEN: 

 

1):   Valg af dirigent 
2):   Valg af referent 
3):   Formandens beretning 

4):   Godkendelse af regnskabet 2022 

5):   Godkendelse af budget 2023 - herunder fastsættelse af kontingent for 2024 

       Bestyrelsen foreslår at årskontingent i 2024 hæves til 250 kr. 
6):   Indkomne forslag 

7):   3 medlemmer af bestyrelsen er på valg. 
       Kathrine Bartholdy (formand) 
       Jennifer Oakley (næstformand) 
       Lis Rovsing (sekretær) 
       Alle er villige til genvalg 

8):   Valg af 2 suppleanter. 
       Bodil Nielsen og Pia Dahrup-Andersson er begge villig til genvalg. 
9):   Valg af revisor  
10): Eventuelt 

 

REFERAT: 

 

1):   Pia Dahrup-Andersson blev valgt til dirigent og konstaterede Generalforsamling for 
lovlig iht. vedtægterne. 

 

2):   Lis Rovsing blev valgt til referent. 

 

3):   Formand Kathrine Bartholdy berettede, at Blixen 20 har 130 betalende medlemmer og 
10 på venteliste. 
       Til de nye medlemmer blev nævnt at vi holder vores Blixen 20 møder i Virumhallen hver 
anden tirsdag i lige uger fra kl. 11-13. 
       Sommerferie går fra ca. midten af juni til slutningen af august. 
       Interessegrupperne er aktive uafhængige af Blixen 20 og kan gennemføres året rundt. 
       Vi er tilmeldt Frivilligcentret på Rustenborgvej 2, her har Blixen 20 medlemmer og 
interessegrupper mulighed for at låne lokaler gratis. Klubben betaler et årligt gebyr for denne 
mulighed. 
       Vi er medlem af Blixen Danmark, der er en samlende fælles organisation for alle Blixen 
klubber. Her betales også et årligt gebyr. Der er nu 31 Blixen klubber på Sjælland og 2 på 
vej. Der er en på Bornholm. Det er syv  år siden den første Blixen klub blev startet i 
Gentofte. 
       Blixen DK står for udvikling og vedligehold af klubbernes hjemmeside og har tilknytte en 
webmaster. 
       Hver klub har sin egen hjemmeside, som er bundet sammen i en fælles overordnet 
struktur i Blixen DK. 
       Hver klub har egen webmaster, vores er Annette Dindorp som har ansvaret for at 
“poste” på vores hjemmeside. 
 

 



       Blixen KD stiller en række hjælpeværktøjer til rådighed for klubberne. Bl.a forskellige 
skabeloner og en oversigt over mulige foredragsholdere, udflugtsmål, debatemner og 
gruppeøvelser. 
       Der er ERFA og Web-møder m.m for alle Blixen Klubber 3-4 gange årligt. Medlemmer af 
bestyrelserne deltager i disse møder. 
       Vi har holdt 16 arrangementer i Blixen 20 i sæson 2022. Der har været 11 meget 
forskellige og spændende foredrag lige fra sommerfugle til tandlæge 
historier,  ishavskipperen der reddede en ekspedition, en biografejer og en del mere. Udover 
foredrag har vi afholdt samtale cafeer, sommerfrokost, en heldagsudflugt og julefrokost. Vi 
sluttede forårssæsonen af med en fælles frokost med underholdning d. 14 juni i Virumhallen. 
Den 20 september havde vi en heldagstur til Kalundborg med guidet tur i middelalderbyen. 
derfra kørte vi ud til Røsnæs til Dyrehøj Vingård hvor der var dækket op i laden til en herlig 
frokost og smagning af vingårdens hjemmedyrket vin. Vinbonden gav en guidet tur i 
vinmarkerne og fortalte om vindyrkning og produktionen. Den 13 december kunne vi for 
første gang gennemføre en julefrokost, der blev afholdt i stuerne på Lindegården i Lyngby 
Bondeby. Der har også været afholdt et fællesmøde med Blixen 18 og Hemingway Club, der 
havde arrangeret et møde med Samuel Rachlin om Putin og Rusland. 
Klubberne orienterer hinanden om, hvad vi har af aktiviteter og møder. 
       Blixen 20 har afholdt 9 bestyrelsesmøder. Der er 12 aktive interessegrupper. Der er 
kommet rigtig gang i dem. I kan se oversigten på Blixen 20 hjemmeside. Hvis I er 
interesseret i at melde jer til en interessegruppe kan I henvende jer til tovholderen. 
       Vi har modtaget mange svar på den medlemsundersøgelse, der blev udsendt i efteråret. 
Rigtig mange positive svar. Tak for det! Der var forslag fra medlemmerne til aktiviteter og 
foredrag. F.eks årlig udflugt, samtalecafe med konkrete emner, en sang til møderne, 
konkrete foredragsholdere. Bestyrelsen arbejder med, at realisere nogle af dem. Nogle af 
forslagene er allerede aftalt. Kom endelig med flere forslag til aktiviteter og foredrag. 

 

4):   Vores kasserer Pia Skov Poulsen gennemgik regnskabet for 2022. Indestående pr. 31 
december 2022 er 13.376,21 kr. Grunden til det store indestående skyldes, at der ikke har 
været så mange arrangementer i de foregående år p.gr. af corona. 
       Der blev fra forsamlingen spurgt ind til de skæve beløb? Det skyldes gebyr på kreditkort 
indbetalinger. Vi opfordrer til at man kun bruger VISA/Dankort, da andre kort  er væsentligt 
dyrere i gebyr. 

 

5):    Pia Skov Poulsen gennemgik budgettet for 2023: Der vil være et formodet underskud 
på 3.300 der vil blive dækket af de forrige års overskud.  
        Bestyrelsen foreslog til afstemning at årskontingentet for 2024 bliver på 250 kr 
Begrundelsen herfor er, at vi fremover gerne vil arrangere en fælles udflugt, som flere 
medlemmer har foreslået i medlemsundersøgelsen..  Der var 38 medlemmer + 7 
bestyrelsesmedlemmer der stemte Ja og 5 der stemte NEJ. Forslaget er hermed vedtaget. 

 

6):    Der var ingen indkomne forslag. 

 

7):    Valg af tre medlemmer til bestyrelsen: Kathrine Bartholdy, Jennifer Oakley og Lis 
Rovsing blev genvalgt, uden modkandidater. 

 

8):    Valget af to suppleanter: Bodil Nielsen og Pia Dahrup Andersson blev genvalgt uden 
modkandidater. 
        Hermed kunne bestyrelsen konstituere sig: Formand: Kathrine Bartholdy. 
Næstformand: Jennifer Oakley, Kasserer: Pia Skov Poulsen, Sekretær: Lis Rovsing. 
Webansvarlig: Annette Dindorp. 

 

9):    Merete Dirach, ikke til stede, blev valgt som revisor. 

 



10):  Der kom et spørgsmål vedrørende betaling af foredragsholdere: om man evt. kunne 
betale et større beløb end to flasker god vin eller 300 kr til valgfrit gavekort + evt. 
kørselsgodtgørelse der bliver givet nu. Hertil kunne bestyrelsen svarer, at det hurtigt ville 
“dræne” kassebeholdningen for midler, hvis vi skulle op i et større beløb. Desuden vil beløb 
over 1500 kr skulle indberettes til SKAT, hvilket er en meget besværlig proces. 
Der blev stillet spørgsmål om “først til mølle”  tilmelding til arrangementer for alle 130 
betalende medlemmer. Bestyrelsen svarede. De første år var det en nødvendighed p.gr.af 
corona, derefter har der været problemer med, at kunne leje lokaler der helt sikkert kan 
rumme alle. Da vi til sidste års julefrokost havde lejet og betalt Lindegården`s lokaler til 50 
personer året før, fastholdt vi dette. Vi vil fremover bestræbe os på at alle får mulighed for at 
deltage i vores arrangementer, ved at leje lokaler der kan rumme alle. 

 

Vi afsluttede Generalforsamlingen med lidt hyggelig samvær med kransekage og bobler. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

ref. Lis Rovsing 

 


